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Organisationsnummer 885501-3879 
 
 
 
Protokoll vid möte via Zoom med Distriktsstyrelsen onsdag den 18 mars 2024, 
kl. 13.00-14.20.  
 
Närvarande: Anders M Johansson, ordförande 
  Ann-Sofie Åsberg, vice ordförande 
  Carl-Bertil Rydbäck, kassör  
  Ingvar Åberg, ledamot,   

Marianne Åseby, vice ordförande, sekreterare 
 Bosse Westerlund, adjungerad,  

  Ingemar Sandström, förbundsstyrelsen 
 
§ 079  Mötets öppnande 
 
Anders hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 
 
§ 080 Samtal med vår kontaktperson från förbundsstyrelsen, Ingemar 
Sandström 
 
Samtalet med Ingemar Sandström utgick från den höjningen av förbundets 
budget med 30 kronor som beslutades vid kongressen våren 2023. Den största 
kritiken är nog att ärendet inte var kommunicerat med distrikt och föreningar 
innan kongressen. En diskussion dom funnits med länge är vad förbundet ska 
hålla på med. Mötena med förbundet och distriktsordförandena (DO) är endast 
rådgivande, men det är viktigt att DO för fram sin talan, annars finns risk att 
förbundet fjärmar sig från distrikt och föreningar. 
 
Ingemar Sandström nämnde också Norrlandsgruppen där DO från de sex 
nordligaste distrikten träffas för erfarenhetsutbyte, oftast i samband med DO-
konferenserna. Tyvärr har inte Anders möjlighet att vid nästa tillfälle. 
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 081 Dagordning 
 
Dagordningen godkändes med tillägg under övriga frågor 
 
§ 082 Föregående protokoll  
 
Föregående protokoll från 2024-01-31 godkändes.  

§ 083 Nominering till Arkiv Gävleborg 

Distriktet har fått möjlighet att nominera en person till Arkiv Gävleborg. 

Styrelsen beslutar 
att avstå från möjligheten att nominera någon till Arkiv Gävleborg. 

§ 084 Planering av ordförandeträffen i maj 

Inför kongressen 2025 ska frågor som motioner, nomineringar och antal 
ledamöter i förbundsstyrelsen m.m. diskuteras. 
I övrigt behöver vi inte ha någon detaljerad dagordning utan ha det ganska fritt 
för diskussioner. 

§ 085 Beslut om budget 2024 och ekonomisk redovisning 
 
Efter förra mötet har Carl-Bertil justerat och skickat ut en reviderad budget 
enligt styrelsens förslag.  
 
Styrelsen beslutar 
att anta budgeten för 2024 
 
Carl-Bertil redogjorde för distriktets ekonomi, där 37 208 kronor har kommit in 
i medlemsavgifter. På bankkontot finns idag 49 582 kronor på placeringskontot 
344 601 kronor, tillsammans 394 183 kronor. 
 
§ 086 Har alla föreningar haft årsmöten 2024? 
 
Konvaljen har fått en ny ordförande: Torbjörn Nordström. Vidare ingår numera 
webbredaktören Ingemar Bodén i styrelsen. Beträffande representanter i 
resegruppen kommer två av damerna i aktivitetskommittén att alternera vid 
resegruppens möten. Paret Söderström kvarstår i Konvaljens resegrupp och 
ansvarar för två kryssningar, som övriga medlemmar bjuds in till i mån av plats. 
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Österfärnebo har vi ingen information om. 
 
Furan har en extra stämma den 28 mars då Caj Collin kommer att väljas till 
ordförande. PG Florell kommer att vara adjungerad till styrelsen.  
 
Ovansjöbygden har vi inte heller någon information om. 
 
I Hille kvarstår Marianne Pedersen som ordförande, då valberedningen inte 
lyckats hitta någon ny kandidat. De har inte heller någon valberedning. 
 
Ankaret har en ny kassör, Ann Stenström, som efterträder Esbjörn Magnusson. 
Kerstin Björk, också ny styrelsemedlem tar hand om medlemsregistret. 
Saknas två personer i valberedningen. 
 
Rudan har en fulltalig styrelse och även en egen kassör, Dan Alm. Valet av 
valberedare slutade med att Solveig Rönn valdes till ytterligare ett år 
 
Ugglan har samma styrelse som tidigare, alla omvaldes. 
 
Henning Eneström omvaldes till ordförande i Syrenen. 
 
Gavle har en ny kassör, Kristina Mickelsson och har även en fulltalig 
valberedning bestående av fyra personer. 
 
§ 087 Uppföljning av verksamhetsplanen för 2024 
 

- Vi hade en digital ordförandeträff den 29 januari och kommer att ha en 
fysisk den 2 maj i Järbo. Gavle är värd för Höstkonferensen. 

- Rurik Löfmark är aktiv i RPR 
- Inga utbildningsönskemål har framförts 
- Hille/Ankaret är värd för distriktsmästerskapet i Boule den 31 augusti 
- Syrenen ansvara för golfen, se också § 088 
- Syrenen ansvara också för Hjärnkoll 
- Konvaljen tar hand om Trafiksafir, och kommer eventuellt att få kjälp av 

Bilkåristerna. 
- Bosse Westerlund har tagit på sig ansvaret för60+ mässan. 

 
§ 088 Värdskap för golf 
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Marianne Forsberg, Syrenen, har varit i kontakt med Anders för att höra vad 
som gäller inför DM i golf, med anledning av Hans Ströms skrivelse.  
Syrenen tar hand om all planering inför tävlingen, bestämmer klasser, datum, 
kostnad för deltagarna m.m. Inbjudan går ut till SPF-föreningarna i Gästrikland 
och Hälsingland. Om fler är fem anmäler sig kan Hälsingland eventuellt ge 
någon form av bidrag till tävlingen. DS hjälper till med utskick av inbjudan. 
Styrelsen beslutar  
att avsätta 5000 kronor till Syrenen för golftävlingen och 5000 kronor till 
Konvaljen för Trafiksafarit. 
 
§ 089 Kalendarium 
 
Kalendariet fylls på allteftersom nya aktiviteter kommer till.  
 
§ 090 Övriga frågor 
 

- Vi har fått möjlighet att yttra oss över Gästrike Återvinnares förslag till 
avfallsföreskrifter Anders har lämnat fölande svar: 

 
”SPF Seniorerna Gästrikland lämnar inga synpunkter på förslaget som sådant. 
 
Däremot anser SPF Seniorerna att Gästrike Återvinnare - före de beslut som ska 
fattas - måste uppmärksamma medlemskommunerna på att det finns kunder 
med kognitiva och/eller fysiologiska funktionsvariationer, som till följd av dessa 
har svårigheter att följa de krav som föreskrifterna ställer.  
 
Om kunden har hemtjänst, bör hemtjänstens uppdrag - oavsett utförare - 
inkludera de arbetsuppgifter som krävs för efterlevanden av föreskrifterna från 
kundens sida. Dessa tjänster bör rimligen inte medföra en höjning av 
hemtjänsttaxan för den enskilde senioren.  
 
Seniorer är generellt sett måna om att göra rätt för sig. Med avtagande egna 
funktioner är det viktigt att inte i något avseende skuldbelägga de som berörs. 
Livet är för många seniorer redan nog så utmanande.” 
 

- Frågan om vänmedlemskap har aktualiserats då en person, medlem i en  
SPF-förening utanför distriktet, önskar bli vänmedlem för att kunna följa med 
på distriktets resor. Enligt stadgarna har en vänmedlem tillgång till hela 
föreningens verksamhet. Eftersom våra resor är distriktsgemensamma har en 
vänmedlem inte tillgång till resorna, men kan medfölja i måna av plats. 
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- Bosse har ett antal medlemskort om någon önskar ett sådant. 

 
§ 091 Nästa styrelsesammanträde 
 
Nästa möte äger rum måndag den 2 maj 2024 kl. 13.00 på Folkets Hus i Järbo.  
 
 
 
Anders M Johansson   Marianne Åseby  
Ordförande   Sekreterare  


